About Halil Aksu

Halil Aksu is the co-founder and Co-CEO of Digitopia, with over 28 years of experience in technology, digital, and innovation. An engineer by heart, studied at the Technical University of Munich, he has held key roles at SAP and Gartner. Halil is a prolific author of five books, a sought-after keynote speaker, and a successful serial entrepreneur. His passion and optimism for the future drive his mission at Digitopia, a name that reflects his vision of a digital utopia.

Über Halil Aksu

Halil Aksu ist Mitbegründer und Co-CEO von Digitopia und verfügt über mehr als 28 Jahre Erfahrung in Technologie und Innovation. Als Ingenieur, der an der Technischen Universität München studiert hat, hatte er wichtige Positionen bei SAP und Gartner inne. Halil ist Autor von fünf Büchern, ein gefragter Keynote-Sprecher und ein erfolgreicher Serienunternehmer. Seine Leidenschaft und sein Optimismus für die Zukunft treiben seine Mission bei Digitopia an, einem Namen, der seine Vision einer digitalen Utopie widerspiegelt.


Halil Aksu Hakkında

Halil Aksu, Digitopia'nın kurucu ortağı ve eş CEO'sudur ve teknoloji ve inovasyon alanında 28 yılı aşkın deneyime sahiptir. Münih Teknik Üniversitesi'nde eğitim almış bir mühendis olarak, SAP ve Gartner'da önemli pozisyonlarda bulunmuştur. Halil, beş kitabın yazarı, aranan bir konuşmacı ve başarılı bir seri girişimcidir. Geleceğe olan tutkusu ve iyimserliği, Digitopia'daki misyonunu yönlendirmektedir; bu isim, onun dijital bir ütopya vizyonunu yansıtmaktadır.
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